

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Comprehensive Experimental Design for the Quantitative Analysis of Sulphion in Oil Field Produced Water

(油田采出水中硫离子含量测定综合性实验设计)

G. CHEN, Z. L. WANG, Y. Y. MAO, B. ZHANG, H. P. YANG, W. J. CAO, J. L. DONG, J. ZHANG.....165

Uncertainty Evaluation for the Determination of B-Agonists in Chicken by QuEChERS and Ultra Performance Liquid Chromatography-Tandem Mass Spectrometry

(QuEChERS-超高效液相色谱 - 质谱/质谱法测定鸡肉中三种喹诺酮类药物的不确定度评定)

C. L. MU, B. WANG, Z. J. CHI, J. WANG, Y. Z. ZHOU, C. C. WANG.....172

Research on Identification of Adulteration Coffee by HPLC Fingerprints

(高效液相色谱指纹图谱法鉴别咖啡掺假)

S. P. SHAO, X. L. XI, Y. H. CHEN, C. W. HUANG, H. Y. WEN.....181

Study on Extraction Technology of Triterpenoids from Gentian

(龙胆草三萜化合物的提取工艺研究)

H. P. ZHOU, Y. R. YANG, K. T. LEI.....191

Effects of Calcination Temperature on Electrochemical Properties of 523-Type Lithium Nickel-Cobalt-Manganese Oxide as Positive Electrode Materials

(煅烧温度对 523 型镍钴锰酸锂正极材料电化学性能的影响)

B. P. WANG, Z. L. ZOU, A. HUANG, Q. WANG.....198

Investigation of Chemometrics Methods in pKa Determination Based on Multivariate Data Analysis

(基于多元分析的化学计量学方法用于 pKa 测定的研究)

H. CHENG, X. Z. ZHANG.....204